
1.接收模式下（RX）:

① 长按开机键，蓝灯闪烁，将设备插入AUX接口的耳机或者

     音响上，打开手机蓝牙，在蓝牙列表中选择“A60”进行

     配对，连接成功后，打开手机音乐播放器软件，即可畅

     享音乐。

② 当有来电时，短按   键，即可接听或者挂断电话

蓝牙接收发射器

用户手册

使用前请务必仔细阅读

型号：A60

产品示意图 产品介绍

产品清单

使用说明

本产品是蓝牙接收发射通话为一体的三合一设备，该产品操作

简单，能够自由发射和接收所有的音频信号，而通过产品蓝牙

模式，可以把手机的音乐传送给传统老式的家庭音响上，并接

听电话，还可以通过蓝牙发射模式可以使电脑，电视，CD播

放机等音频发送到蓝牙耳机或者蓝牙音响上，本产品内置可

充电电池，完善解决了音频设备的限制，扩展各种音频设备

的转换功能。

2.发射模式下（TX）:

(1)将本产品开机，此时红灯闪烁，将设备插入手机，电脑，

    电视，平板，MP3，CD播放机的AUX接口与蓝牙耳机，

    车载蓝牙音响自动配对，配对成功后红灯亮，即可畅听

    电脑，电视的音乐。
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产品参数

产品名称：蓝牙接收发射通话三合一

蓝牙版本：5.1

产品材质：ABS

蓝牙传输距离：无障碍15米

产品尺寸：66*20*12mm

产品重量：10g

蓝牙传输协议：A2DP/AVRCP

充电电压：DV5V

蓝牙通话：支持

输入输出方式：3.5mm(AUX) 音频头

适用场景：各类音响/车载/电脑/电视/功放等



This product is a three-in-one device integrating 
Bluetooth, receiving, transmitting and calling. The 
operation of this product Simple, can freely transmit and
receive all audio signals, and through the product 
Bluetooth Mode, you can transmit the music of the 
mobile phone to the traditional old-fashioned home 
audio system, and connect Listen to the phone, you can 
also use the bluetooth transmission mode to make the 
computer, TV, CD broadcast The audio from the player, 
etc. is sent to the Bluetooth headset or Bluetooth 
speaker. This product has a built-in The rechargeable 
battery perfectly solves the limitations of audio 
equipment and expands various audio equipment The 
conversion function.

1.In receiving mode (RX):

① Long press the power button, the blue light flashes, plug the 

device into the headset of the AUX interface or On the speaker, 

turn on the bluetooth of the mobile phone and select "A60" in 

the bluetooth list to proceed After pairing and the connection is 

successful, open the mobile phone music player software, you

can Enjoy music.

② When there is an incoming call, short press the    key to 

answer or hang up the call

Bluetooth receiver transmitter

User manual

Please read carefully before use

Model: A60

Schematic diagram product description

产品清单

Instructions for use

2.In transmit mode (TX):

(1)Turn on the product, the red light flashes at this time, plug the 

device into the mobile phone, computer,AUX interface of TV, flat 

panel, MP3, CD player and Bluetooth headset,The car Bluetooth 

speaker is automatically paired, and the red light is on after the 

pairing is successful, and you can listen Computer, TV music.
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Product parameter

Product name: Bluetooth receive, transmit and call three in one

Bluetooth version: 5.1

Product material: ABS

Bluetooth transmission distance: 15 meters without barriers

Product size: 66*20*12mm

Product weight: 10g

Bluetooth transmission protocol: A2DP/AVRCP

Charging voltage: DV5V

Bluetooth call: support

Input and output mode: 3.5mm (AUX) audio head

Applicable scenarios: all kinds of audio/car/computer/TV/                                   
amplifier, etc.                                  



 

 
 
 
FCC Warning 
 
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including 
interference that may cause undesired operation. 
 
NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of 
the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance 
with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the 
interference by one or more of the following measures: 
- Reorient or relocate the receiving antenna. 
- Increase the separation between the equipment and receiver. 
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. 
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
 
NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the 
user's authority to operate the equipment. 

 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure 
condition without restriction. 


